

## EC Declaration of Conformity EG Konformitätserklärung

No. CED-DJ1191-Ex-V01

Manufacturer:  
*Hersteller:* **Siemens Switzerland Ltd.**  
Infrastructure & Cities Sector  
Building Technologies Division, Fire Safety

Address:  
*Anschrift:* Gubelstrasse 22  
CH-6301 Zug / Switzerland

Product description:  
*Produktbezeichnung:* **Alarm Indicator DJ1191-Ex**  
Alarmanzeige DJ1191-Ex

**The product described above in the form as delivered is in conformity with the provisions of the following European Directives:**  
*Das bezeichnete Produkt stimmt in der von uns in Verkehr gebrachten Ausführung mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:*

2004/108/EC (EMC) European Parliament and Council Directive of 15 December 2004 on the approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility  
*Richtlinie Europäischen Parlaments und des Rates vom 15 Dezember 2004 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit*

CE marking affixed for the first time: 09  
*CE-Kennzeichnung zum ersten mal aufgebracht:*

Evidence of conformity to the Directives is assured through the application of the following standards:

*Die Konformität mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen:*

Reference number <i>Referenznummer</i>	Edition <i>Ausgabedatum</i>	Reference number <i>Referenznummer</i>	Edition <i>Ausgabedatum</i>
		EN 50130-4	2003
		EN 61000-6-3	2007

CH-6301 Zug, 2012-01-16

Siemens Schweiz AG

.....  
Carsten Liesener  
Head of Fire Safety

.....  
Mirko Belaz  
Quality Manager Fire Safety

This declaration certifies the conformity to the specified directives but does not imply any warranty for properties. The safety documentation accompanying the product shall be considered in detail.

*Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.*

CL-Ref.No. PEP-507-529-138/1